
Skovsbo grundejerforening                                                                1. april 2024 

 

Formandens beretning: 

 

I min periode som formand har vi afholdt bestyrelsesmøderne i Skovsbohuset(vandværket) 

Vi har i bestyrelsen udført følgende opgaver og tiltag. 

 

Efter vi pludselig havde fået en bunke affaldsjord smidt på væres fælles parkering ved Skovsbo-

huset(det gamle vandværk) er der nu indstaleret overvågning på matriklen. 

At få jorden fjernet blev heldigvis en mindre omkostning end frygtet. 

 

Bestyrelsen har sørget for vedligeholdelse og spuling af dræn, samt fået ført nye ’ledninger’ 

veddræn der var gået i stykker(Ildervej og Skovsbovej), brønddæksler der var revnet udskiftet og 

vedligeholdt vejene. 

 

Vi varetager igen vores matrikel af plænen på Skovsbovej.  

 

Der har været flere henvendelser ved ønsker om at beskære træer på de grønne områder. Bestyrelsen 

har sagt nej til beskæring og fældning at sunde træer på grundejerforeningens matrikler. 

 

Bestyrelsen har forsøgt at undersøge mht. de grønne bælter. Dette ræver en til at måle og indtegne 

de korrekte matrikellinier. Bestyrelsen finder denne udgift i et omfang, som vil kræve høje 

kontingentstigninger. Vil man være sikker på hvor egen matrikel går, for tilfælde af bekymring om 

grundejerforeningen kommer og gør krav, er det eget ansvar at kende egen matrikel. 

 

 

 

 

 


